

OUR CASTERS ARE LIFESTYLE 使用我们的脚轮是你的一种生活方式









A great display of beauty. 美的展示



*The design of innovation.* 创新设计

#### RENOVATION



### Small in size, large in strength.

We do not doubt its load capacity, more resistant than you think.

#### 1,2,3... stop.

Brake totally redesigned from 0 and offering a capacity unique in its kind. Kick it with your foot and you will feel aboard a sports car.

Visibly more stylized. The interior hollow contributes to high degree of design and innovation.

Change colour & customize. With the possibility of creating your own style of wheel.



革 新



#### 小身材,大力量

用料的质量及其坚固性使 其有能力承受更大的重 量。

1,2,3...停 刹车从0开始全面重新设 计。 用你的脚去刹停它的那一 瞬间, 宛如跑车停止。

别树一格的外观 此款脚轮中间的空心外观 并不会影响其稳健性,这 得益于其高端的 设计。这绝对是一个创新 的设计。

自定义更改的颜色





Elegant, clean and functional design. 优雅,简约,实用的设计



The art of the simple. 简约 . 艺术

#### INNOVATIVE

# OLVM

## Move everywhere without making noise.

Nobody will notice when you move whit the chair Olym caster it's very quiet

Change Colour!! Olym Caster allow you to customize the colour creating you own style.

Your Floor its safe. Olym caster has rubber tread protecting any type of floors all your needs.

Brake or no brake. Choose between with or without brake.

Recyclable caster.



#### 创新



于无声处自由转动

自定义更改的颜色 想创造一个自己喜欢的风 格的脚轮?跟我们说说你 喜欢的颜色吧,我们会为 你而造。

爱护你的地板 这款脚轮的特征是拥有能 保护你的地板软包边。

环保材质





Elegance, style and modernity. 优雅,时尚,现代



**Design and quality hand by hand.** 设计,耐用,两相宜

#### METAL BODY

## KOOEVO

### The most beautiful caster ever made.

A dream and inspiration that we have been able to manufacture for the first time. A fusion of engineering and design.

Ergonomic brake New brake integrated in the caster, as easy as braking with the hand or with the foot.

Unique and unrepeatable. A wheel designed and patented exclusively by Robby. A redesign and evolution of the Koo.

Without neglecting the technical quality of the manufacture, this caster supports a load of more than 90kgs.



钢铁之躯

## 西告 15-2

#### 前所未有的 最美脚轮

梦想或灵感的 首次实现。

实用工程与美观设计的 完美结合。

符合人体工程学的刹车 新的刹车安装在脚轮上, 无论是用手还是用脚刹 都同样方便适宜。

无可复制的独特性 一款由诺贝专门设计 且拥有专利的脚轮。 酷75的重设与演变。

在不忽视制造技术品质的 前提下, 此款脚轮能承受 90公斤以上的重量。





The design for heavy objects. 坚如磐石的设计



With or without brake, that's the question. 有刹无刹,随你所选

#### STRONG



## Little and powerful caster.

Trust your heavy objects, The quality of all its materials and robustness make it possible to use it to withstand big loads.

#### Recyclable

We believe in the transformation of materials.

50mm. Little and powerful caster.

Adapted to you, You can choose with or without brake.



坚如磐石

\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*\*



#### 小身材,大力量

沉重的负担变得轻而易举 用料的质量及其坚固性使 其有能力承受更大的重 量。

环保材质 信心保证

50mm 的直径 尽显其 小身材,大力量

有刹无刹 随你所选





A fusion between modern and contemporary aesthetics 现代 . 美学



*The most peculiar office wheel.* 最奇特的办公室座椅脚轮

#### I N T E G R A T E D B R A K E

#### Silence, it's rolling.

Wheel with smooth tread of polyurethane and with Silence System fittings to avoid the unwanted noises in metallic bases.

This caster is composed of three parts, a static one and two dynamic parts. A caster that stands out for its ppearance and its functionality.

Stronger, more versatile. A sturdy, weight-resistance caster with tthe Bifma and EN certificates.

In a 65mm body we have been able to integrate an automatic function brake, with manual deactivation.



#### 多功能刹车



静下来听听,它在转动

当 PU 包边遇上静音系统时,你座椅的金属底座下那不愿意被听到的噪音就此 被消除

脚轮主体部分由轮轴和两 边的塑料滚柱轴承组成。 绝对是一款外观且功能突 出的脚轮。

更强壮,更灵活 一款坚固,承重高且拥有 BIFMA 和 EN 双证书的脚 轮。

在 65mm 直径的脚轮里, 我们把多功能刹车安上, 是要无刹还是非压力刹, 任你所选,实用之余又不 影响现代的美感。





Robustness without losing sight of the aesthetics. 稳健又不失美感



Laia, youthful and modern design. 莱雅,年轻,现代的设计

#### Y O U T H P U B L I C



### Different sizes and colours

The family grows.

This caster was designed with family in mind, so we can find it in different sizes and colours that fit all the furniture in the home.

Brake o not brake. Versions with integrated brake,

And the unbraked version, for those who like speed.

Take care of your floor. The polyurethane tread is the ideal friend for your floor.



#### 年 轻 活 力



多种尺寸 色彩缤纷

家庭成长记

设计这款脚轮时,我们想 到的就是家庭的概念,所 以你能在这款脚轮里找到 不同的尺寸,不同的颜色 以便配合家里所有的家 具。

#### 刹车与否

拥有双刹功能,能同时实 现方向刹车和转动刹车。 还拥有无刹车版的,最适 合喜欢速度与激情的你。

关怀你的地板

PU 材料包边绝对是你地 板最好的朋友。





A discreet, elegant and contemporary design. 严谨,优雅且现代的设计



Your new partner of office. 你办公室的新伴侣

#### A DESIGN PLUS

# FROG

#### Outrageously silent.

Quick and easy mounting system, with virtually no tools.

#### SmartBrake

Intelligent brake for people who know what do they want. You can select between two braking options or leave the caster completely free. solving any type of your needs.

#### Your floor is safe.

These wheels are characterized by having a tread that protects your floors.

#### SilenceSystem.

Outrageously silent, this fitting allows you to move around the office without disturbing your colleagues.



一 个 三 种 功 能 合一 的 设 计



#### 沉默的脚轮

快捷方便的组装系统,几 乎不需要任何工具

智能刹 智能刹,专为知道自己所 需的人而造。只需选你所 想便能完全放下心来

爱护你的地板 这款脚轮的特征是 拥有能保护 你地板的软包边

静音系统 出奇般静音,静音系统让 你可以在办公室想动就动 而不担心影响打扰你的同 事们。









The caster for the little ones. 献给小朋友们的脚轮



Adaptable to any auxiliary furniture and in any colour. 多彩颜色,多种用途

#### C H A M E L E O N I C W H E E L

## BOLA

## Multiple colours, multiple solutions

Versatility like her With Bola you will have the perfect choice for almost any type of furniture.

Move it and stop it whenever you want. The brake, patented by Robby Europe, offers you the capacity of rotation or brake of the wheel with simply a twist of wrist. It was never so easy to brake.

Materials for entertaining Simple design, yet elegant and robust at the same time. Choose the material that best suits your needs, translucent or solid.



变 色 龙 般 的 脚 轮

34



#### 多彩颜色, 多种用途

像她一样富有多样性 选择波娜作为脚轮安装 在几乎任何类型的家具 上绝对是你完美的选择

移动停止随你所想 由欧洲诺贝公司获得专 利的刹车只要通过简单 的手腕转动便能实现脚 轮转动或制停功能。误 刹从不容易发生。

#### 缤纷材料

简单的设计,同时又不 失优雅与实用。选择最 适合您需求的材料,半 透明颜色或纯色,随你 所想。





Your new co-worker 你的新"同事"



*All you need is Rhino.* 你所需的就是"犀牛"

#### H A R M O N Y

## RHINO

A new option for your office.

Slide without limits. You can slide quietly, this wheel is not going to mark your floor.

#### SilenceSystem.

Outrageously silent, this fitting allows you to move around the office without disturbing your colleagues.

Relax and enjoy the autobraking system, Your chair will stay in the same place where you left it.

#### Recyclable

We believe in the transformation of materials.



和谐



你办公室的新选择

滑动无限制 你可以静静地滑动脚轮而 不留下任何痕迹

静音系统 出奇般静音,静音系统让 你可以在办公室想动就动 而不担心影响打扰你的同 事们。

放松地享受这个带有自动 刹的脚轮吧 当你离开座椅时再也不用 担心它会滑到别的地方了

环保材质 信心保证





Nice and useful transparency. 和谐.实用.通透



*The perfect complement.* 完美的刚刚好

#### SUBTLETY



#### Sizes for all tastes.

Chromed Body and transparent polyurethane tread.

Take care of your floor. The polyurethane tread is the ideal friend for your floor.

Silent, Enjoy moving your furniture easily and without making noise.

Sizes for all tastes, Check our website for the wide variety of sizes we have.

By the way, Do you prefer it with or without a brake?



#### 微妙



#### 找到属于你的尺寸

镀铬支架和透明 PU 包边 的完美结合

关怀你的地板 PU 材料包边绝对是你地 板最好的朋友

宁静 享受轻松宁静的脚轮转动 吧

找到属于你的尺寸 查阅我们的网站,找出属 于你的尺寸吧

哦!~忘了问你 你更喜欢带刹的还是不带 刹的?



中国广东省中山市小榄镇绩东一龙胜工业区龙胜路2号 No.2 Longsheng RD Longsheng Industry Zone Xiaolan Zhongshan G.D (CHINA)

T. +86-760-22612300 F. +86-760-22613412

Facebook: RobbyEuropeSP sales@robbycasters.com www.robbycasters.com



Pol. Ind. Les Hortes C/ Riu Segura N° 21-23 03778 BENIARBEIG ALICANTE (SPAIN)

T. +34 965 507 112 F. +34 965 085 188

office@robbyeurope.com ventas@robbyeurope.es www.robbyeurope.com